

Mr. CHUNG Hang Ngai is the General Sales Manager of Sun-iOMS (Hong Kong) Limited. He is responsible for the sales and marketing management functions of the company. Mr. Chung has been admitted to the degree of Bachelor of Science with Honours with a major in Chemistry and a minor in Computer Science in The Chinese University of Hong Kong in 1993. He has over 9 years of experience in sales and marketing management in the manufacturing and information technology sectors. He joined the Group in November 2002.

鍾恆毅先生，新艾歐軟件(香港)有限公司營業部總經理，負責本公司之銷售及市場推廣管理工作。彼於一九九三年獲香港中文大學授予榮譽理學士學位，主修化學及副修電腦科學。彼於製造業及資訊科技業之銷售及市場推廣管理方面積逾9年經驗。鍾先生於二零零二年十一月加入本集團。

Ms. CHEUNG Lai San is the Assistant General Manager of Sun-iOMS (Hong Kong) Limited. She is responsible for the administration and management functions of the company. Ms. Cheung has been admitted to the degree of Bachelor of Arts with Honours in Business Administration in the Bolton University the United Kingdom, in 1999. She has over 13 years of experience in sales, marketing and administration in the manufacturing and information technology sectors. She joined the Group in 1989.

張麗珊小姐，新艾歐軟件(香港)有限公司副總經理，負責本公司之行政及管理工作。彼於一九九九年獲英國Bolton University 授予工商管理榮譽文學士學位。彼於製造業及資訊科技業之銷售、市場推廣及行政方面積逾13年經驗。張小姐於一九八九年加入本集團。

Mr. WONG Chi Ho, Benlie is the Senior Sales Manager of Sun-iOMS (Hong Kong) Limited. He is responsible for the sales and marketing management functions of the company. Mr. Wong has over 12 years of experience in sales and marketing management in the manufacturing and trading sectors. He joined the Group in March 2001.

王志豪先生，新艾歐軟件(香港)有限公司營業部高級經理，負責本公司之銷售及市場推廣管理工作。彼於製造業及貿易業之銷售及市場推廣管理方面積逾12年經驗。王先生於二零零一年三月加入本集團。

Mr. LAI Wai Kit  
黎偉傑先生

Ms. CHEUNG Lai San  
張麗珊小姐

Mr. CHUNG Hang Ngai  
鍾恆毅先生

Mr. NGAI Hing Kwong  
魏慶光先生

Mr. WONG Chi Ho, Benlie  
王志豪先生

Ms. CHAN Yuk Lin  
陳玉蓮小姐

## Sun-iOMS MANAGEMENT PROFILE

## 新艾歐管理層履歷

Ms. CHAN Yuk Lin is the Consulting Manager of Sun-iOMS (Hong Kong) Limited. She is responsible for the software development project management functions of the company. Ms. Chan has been admitted to the degree of Bachelor of Engineering with Honours with a major in Systems Engineering and Engineering Management in The Chinese University of Hong Kong in 1999. She has over 3 years of experience in software development project management. She joined the Group in September 2000.

陳玉蓮小姐，新艾歐軟件(香港)有限公司顧問經理，負責本公司之軟件開發項目管理工作。彼於一九九九年獲香港中文大學授予榮譽工學士學位，主修系統工程及工程管理學。彼於軟件開發項目管理方面積逾3年經驗。陳小姐於二零零零年九月加入本集團。

Mr. LAI Wai Kit is the Development Manager of Sun-iOMS (Hong Kong) Limited. He is responsible for the software development project management functions of the company. Mr. Lai has been admitted to the degree of Bachelor of Science with Honours in Computing and Information Systems in the University of London, the United Kingdom, in 2000. He has over 6 years of experience in software development project management. He joined the Group in November 2002.

黎偉傑先生，新艾歐軟件(香港)有限公司開發經理，負責本公司之軟件開發項目管理工作。彼於二零零零年獲英國University of London 授予電腦及資訊系統榮譽理學士學位。彼於軟件開發項目管理方面積逾6年經驗。黎先生於二零零二年十一月加入本集團。

Mr. NGAI Hing Kwong is the Consulting Manager of Sun-iOMS (Hong Kong) Limited. He is responsible for the software development project management functions of the company. Mr. Ngai has been admitted to the degree of Bachelor of Engineering with Honours in Manufacturing Engineering in the City University of Hong Kong in 1999. He has over 3 years of experience in software development project management in the manufacturing sector. He joined the Group in November 2002.

魏慶光先生，新艾歐軟件(香港)有限公司顧問經理，負責本公司之軟件開發項目管理工作。彼於一九九九年獲香港城市大學授予製造工程學榮譽工學士學位。彼於製造業軟件開發項目管理方面積逾3年經驗。魏先生於二零零二年十一月加入本集團。